
Rondvraag - Commissie M&M 26 januari 2022

De fractie van het CDA heeft de volgende vraag ingediend:

Geacht college van Gedeputeerde Staten,

Toelichting: 

Voorafgaand aan de Statenvergadering in december is een petitie aangeboden over de 
bereikbaarheid van de Ronde Venen met het OV. Het OV is van belang voor de leefbaarheid 
en bereikbaarheid van deze plaats, in het bijzonder voor jongeren en studenten.

Aanleiding is het opschorten van lijn 340, een directe verbinding naar het treinstation in 
Hoofddorp. Daarnaast is nu ook het busstation Uithoorn niet meer bereikbaar met bus 140. 
Daarbij gaat het onder meer om de aansluiting in de richting Aalsmeer, Schiphol. Veel 
mensen die werken op de Bloemenveiling en Schiphol maar ook jongeren die studeren in 
Haarlem en Leiden zijn hierdoor getroffen. De toch al lange reistijden nemen verder toe.

1. Is het mogelijk om tijdelijk een busverbinding of Syntus Flex in te zetten tot het 
Busstation in Uithoorn resp. in gesprek te gaan met deze jongeren om te zoeken naar 
een oplossing voor de korte termijn?

2. Kunt u toezeggen dat de petitie omtrent de bereikbaarheid van Ronde Venen wordt 
meegenomen richting de nieuwe concessie.
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